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证书编号：ISC-HSE-2025-0035 

兹 证 明 

成都捷畅机电设备有限责任公司 
 

统一社会信用代码：91510104MA61TGUE6A 

注册地址：成都市锦江区东大街下东大街段 21 号 1 栋 1 单元 13 层 1 号        邮编: 610021 

        经营地址：四川省成都市成华区万科钻石广场 B 座 1901                      邮编:610000 

 

管理体系符合 

Q/SY 08002.1-2022 & SY/T 6276-2014 标准要求 

认证范围： 

 

办公家具、灯具、消防器材、办公用品及耗材、针纺织品、机电设备、
管道及配件、电子工业产品的销售；信息系统集成及运维服务所涉及的健
康安全环境管理活动 

 

 

 

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准 

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询 

 

发证日期：2025 年 04 月 27 日                   

有效期至：2028 年 04 月 26 日 

 

 

 

 

  

  

    

 

 

 

 

HSE 管理体系认证证书 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

Registration No. ISC-HSE-2025-0035 

This is to certify that 

Chengdu Jiechang Electromechanical Equipment Co., Ltd 

The social credit code：91510104MA61TGUE6A 

Registered Address: No. 1, Floor 13, Building 1, No. 21, Xiadong Street Section, Dongdajie, Jinjiang District, 

Chengdu   

Audit Address: Block B, Vanke Diamond Plaza, Chenghua District, Chengdu City, Sichuan Province   

 

Which is in conformity with 

Q/SY 08002.1-2022 & SY/T 6276-2014 

This certificate covers the following scope of 
 

Sales of office furniture, lamps, fire fighting equipment, office supplies and consumables, textile, mechanical 

and electrical equipment, pipes and accessories, electronic industrial products; Health, safety and environment 

management activities involved in information system integration and operation and maintenance services 

 

 
 
 
This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision 

and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified. 
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn) 

Search(www.china-isc.org.cn)  

 

Issue      Date：2025-04-27          

    Expiration Date: 2028-04-26 

 

 

 

       

 

 

 
Cert code 

HSE Management System Certificate 

 


